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СПРАВКА 

ЗА ОТРАЗЯВАИЕ ИА ПОЛУЧЕИИТЕ СТАИОВИЩА ОТ ГРАЖДАИИ И ЮРИДИЧЕСКИ 

ЛИЦА ОТ ПРОВЕДЕИАТА ОБЩЕСТВЕИА КОИСУЛТАЦИЯ 

по проекта за Наредба N18 за обществения ред при ползване на превозни 

средства на територията на Общика Русе 

Организация/гражданин Кратко съдържанне на бележката и/или 

предложението 

Становище на 

виосителя 

Светослав Ангелов Гражданинът изразява положително становище, 

че е обърнато внимание на чистотата на въздуха с 

Поставеният 

проблем не попада 

предложенията за ползване на ел. тротинетки и ел. в предмета на 

автомобили. проекта за 

Счита, че след замърсения въздух, следващото нормативен акт, а 

негативно влияние върху човека оказва шумът. касае 

Никъде в проекта не е прочел да се предлагат замърсяването на 

мерки за премахване на всички трещящи и околната среда с 

гьрмящи автомобили и мотоциклети, 

циркулиращи из града. Посочва, че няма познат, 

който да не е споделял колко често е бил 

събуждан нощем, стреснат от шума, особено през 

сезоните, когато всички тьрсим прохлада и чист 

въздух,отваряйки прозорци. 

шум и опазването 

на обществения 

ред. 

Като живущ в централната част на града, уверява, 

че не помагат нито затворени прозорци, нито ПВЦ 

дограма, нито външни щори. 

Надява се да се предприемат мерки за осигуряване 

спокойствието на гражданите и да се прекрати 

нарушаването на обществения ред. 

ЕНЧО ЕНЧЕ 
Зам. Кмет на 

За Кмет на 06 
съгласно Запове 022г. 


